



Svenska Rugbyförbundet  
Medlem av:  
Riksidrottsförbundet  
Rugby Europe

## **Protokoll för publikation för SRF styrelsemöte nr 6 för perioden 2018-2019, 2018-06-17**

**Plats: Scandic Europa, Göteborg**

*Närvarande: Patrik Hillelson (PH), Ivan Vitus (IV), Fredrik Hammarwall (FH), Trine Sandberg (TS), Paul Berg (PB), Maria Vargö (MV), Pasi Niemelä (PN), Jill Lundström (JL), Ulrika Christerson (UC), Neil Johnson (NJ) från §52.*

### **§46 Mötets öppnande**

Ordförande Maria Vargö öppnade mötet.

### **§47 Fastställande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

### **§48 Val av justerare för mötet**

Till justerare valdes Trine Sandberg och Ivan Vitus.

### **§49 Föregående mötesprotokoll**

PN gick igenom tidigare protokoll som sedan lades till handlingarna.

### **§50 Anställningar/personal**

#### **50.1 Arbetsgivardiskussion**

MV Presenterade förslag på fördelning.

Styrelsen beslutade att TS tar lönesamtal med anställda och att MV tar medarbetarsamtal.

#### **§51 Ekonomisk rapport**

TS presenterade rapporten från RF.

### **§52 Rapporter**

#### **52.1 Organisation**

PN presenterade muntligt arbetet som pågått med TK. PN assisterar som administratör tills rollerna är klara. NJ stöttar som GS.



Svenska Rugbyförbundet  
Medlem av:  
Riksidrottsförbundet  
Rugby Europe

## **52.2 Personliga dispenser**

JL presenterade förslag för personlig dispens där klubbensstyrelse har ansvaret för att ansökan av detta.

## **52.3 Plan för uppdatering av spelregler för barn och ungdomar**

PH presenterade plan för uppdatering av spelregler. PH tar kontakt med Danmark och Norge gällande gemensamma regler.

## **52.4 Plan för introducering av Åldersmotionen**

PH presenterade det arbete i den arbetsgrupp bestående av PH och JL som gjorts hittills och där distrikten ska involveras. Förslag att beslut ska tas av SRF styrelse i december 2018 så den kan inkluderas i TB 2019.

## **52.5 Marknadsföring och sponsring**

FH presenterade det pågående arbetet.

## **52.6 Junior Vikings**

Uppföljning från föregående styrelsemöte

NJ föredrog det underlag som kommit in från JV och föreslår att JV kan åka på den tour de avser enligt budget då Baltic cup inte kan anordnas, vilket godkändes av styrelsen.

## **52.7 Idrottslyftet samt WR grants**

NJ presenterade WR grants 2018 samt att NJ kommer under morgondagen att ansöka för 2019.

## **52.8 Datalösning med RF**

PH presenterade lösning som RF tillhandahåller. Beslut togs att PH tar vidare att få med även personer i kommittéer och Elitansvarig till en kostnad av 19 :-/kvartal

## **52.9 Plan för uppdatering av stadgar**

PH informerade om det pågående arbetet.

## **53 Diskussionspunkter**

### **53.1 Möte med RE**

Agenda för mötet 25/6

MV deltar på mötet och tar med punkten om U18 att skapa regionslandskamper istället för de stora och dyra turneringen.



Svenska Rugbyförbundet  
Medlem av:  
Riksidrottsförbundet  
Rugby Europe

## **§54 Beslut**

### **54.1 Elitansvarig**

Styrelsen beslutade att utse ALS som Elitansvarig för alla landslag samt att NJ kliver av den posten men kvarstår i sin roll som TD som stöttning.

### **54.2 Idrottslyftet**

Grupp för bedömning av inkomna ansökningar (IL)

Styrelsen beslutade att TS, MV och NJ ingår i gruppen som granskar ansökningarna från klubbarna för Idrottslyftet.

## **§55 Nästa möte**

Nästa fysiska möte 25/8 i Stockholm och ett telefonmöte tidigt i augusti. MV skickar förslag på datum.

## **§56 Avslutande av mötet**

Ordförande förklarade mötet avslutat

Pasi Niemelä

---

Sekreterare:

Trine Sandberg

Ivan Vitus

---

Justerare:

Justerare: